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Saco-S-rådet PROTOKOLL
Linköpings universitet fört vid styrelsemöte 2025-01-10
Styrelsen  

Närvarande: 
Krzysztof Marciniak, ITN, ordförande
Maria Ewerlöf, HMV (fr.o.m. §5) 
Kjell Karlsson, ITN 
Torbjörn Larsson, MAI 
Janerik Lundquist, IEI 
Åsa Rybo Landelius, IFM 
David Rule, MAI 
Tove Mattsson, IBL, suppleant 
Per Gyberg, TEMA, suppleant 
Darcy Parks, TEMA, adjungerad 
Robert Andersson, SULF, adjungerad 

Frånvarande: 
Peter Hult, IMT
Carina Wennerholm, HMV 
Therese Winder, UF 
Maria Hedtjärn, UF, suppleant 

§1 Inledning och formalia
Ordföranden Krzysztof Marciniak öppnade mötet och hälsade välkommen till detta första 
styrelsemöte 2025. Dagordningen godkändes och David Rule utsågs till justeringsperson. Vår 
kontaktombudsman på SULF, Robert Andersson, adjungerade till våra styrelsemöten under 
verksamhetsåret. Föregående protokoll är justerat och utlagt på hemsidan.

§2 Presentationsrunda
Styrelsen genomförde en presentationsrunda.

§3 Information från kontaktförbundet
Robert Andersson från SULF redogjorde för vad som är på gång inom Saco-S främst. Detta år 
är det ett avtalsförhandlingsår med förhandlingar i höst. Förberedelser pågår inom Saco-S 
samt tillsammans med OFR och Seko för att arbeta fram förslag till yrkanden. Yrkanden 
kommer sedan att bytas mellan Saco-S och Arbetsgivarverket innan sommaren. Som 
avslutning gjorde Robert reklam för de nätverksträffar för Saco-S som SULF ordnar en gång 
per månad. Krzysztof Marciniak önskade att ämnena för respektive träff annonseras tidigare.

§4 Nedsättning 2025
Krzysztof Marciniak informerade om att beslut har kommit från arbetsgivaren rörande 
nedsättning för vårt fackliga arbete 2025, och detta helt enligt vårt yrkande.

§5 Översyn av arbetsgrupper
Beslutades att Per Gyberg, TEMA ska ingå i arbetsgruppen Arbetstid, anställningstrygghet 
och ekonomi (AAE-gruppen). I övriga inga ändringar sen senast.
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§6 Bemanning av partsgemensamma arbetet med omställningsmedel
Beslutades att Therese Winder ihop med Janerik Lundquist ska ingå den partsgemensamma 
grupp som två gånger per år är med och väljer ut de omställningsprojekt som ska få 
genomföras vid LiU. Therese Winder har då ersatt Krzysztof Marciniak som deltog tidigare. 
 
§7 Välkomstbrev till nyanställda
David Rule redogjorde för aktuell status på arbetet med välkomstbrev till nyanställda som han 
ihop med kommunikationsgruppen jobbat med under hösten.  Planen är att arbetsgruppen 
ska slutföra detta arbete inom snar framtid så att vi kan börja skicka ut dessa välkomstmejl. 
Robert Andersson meddelade att SULFs kansli har en grupp som jobbar med rekrytering. 
Denna grupp har tagit fram en mall för rekrytering inom Saco-S som man kan använda.  
 
§8 Arbetsgrupper rapporterar 
Arbetstid, anställningstrygghet och ekonomi (AAE-gruppen): Krzysztof Marciniak 
informerade om att gruppen väntar på arbetsgivarens nästa steg vad gäller enkäten rörande 
lärarnas arbetstid som måste sammanställas och bearbetas. Därefter måste processen med 
att revidera arbetstidsavtalet för lärare påbörjas omgående vilket gruppen måste förbereda 
oss för. 
 
LSG-gruppen: Åsa Rybo Landelius informerades att gruppen träffas kommande vecka. 
 
§9 Anmälan om ofinansierad forskning för doktorander vid medicinska fakulteten 
Krzysztof Marciniak och Torbjörn Larsson informerade om att rektor fortfarande inte svarat på 
den anmälan som Saco-S tillsammans med doktorandombudet vid LiU, Studentkåren 
Consensus och CAMO US skrev och som handlar om ofinansierad forskning för kliniskt aktiva 
doktorander vid medicinska fakulteten. Anmälan är första steg i processen att anmäla ärendet 
till UKÄ. Krzysztof kommer skicka denna anmälan till hela styrelsen samt anmäla ärendet till 
nästkommande CSG. 
 
§10 Verksamhetsövergång av FÖ och BBF till RÖ 
Krzysztof Marciniak informerade kort om den verksamhetsövergång mellan LiU och Region 
Östergötland som pågår just nu. 
 
§11 Rapport Campus Norrköping 2040
Krzysztof Marciniak informerade om rapporten Campus Norrköping 2024 rörande hur LiU vill 
utveckla Campus Norrköping till 2040. Campus Norrköping har flera problem och särskilt 
rekrytering av studenter inom den tekniska fakulteten som man vill rätta till.  
 
§12 Facklig representant i CBRs styrelse 
Krzysztof Marciniak informerade att vi tidigare har haft en facklig representant i CBRs styrelse. 
Diskuterades om vi ska kräva att få en plats igen, men styrelsen valde att släppa detta och ej 
kräva någon plats för tillfället. 
 
§13 LSG-frågor 

a) Vakans LSG på IDA: Arbetas på flera fronter för att hitta ett nytt ordinarie LSG-ombud. 
b) Åsa Rybo Landelius påminde om workshopen om samverkan 2015-01-15 för fackliga 

representanter i LSG och CSG. Bl.a. deltar Partsrådet hela dagen. De har i uppdrag att 
stötta de olika parterna i bl.a. samverkan. De kommer hålla en workshop som handlar 
om att fånga upp tidiga tecken på stress. 
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§14 Övrig information 
a) Krzysztof Marciniak påminde om Saco-S nätverksträffar under våren där den första 

äger rum 2025-01-16 kl. 10:15-11:15. 
b) Krzysztof Marciniak informerade att vår prenumeration på Lag & avtal upphört 

tillfälligt p.g.a. en obetald faktura. När vi får den åter kommer länk och 
inloggningsuppgifter finnas på våra interna LSG-sidor. Tidningen finns även i fysisk 
version som man kan anmäla sig att få ta del av via Åsa Rybo Landelius. 

c) Skrift från Myndigheten för Arbetsmiljökunskap – ”Arbetsmiljön på svenska universitet 
och högskolor”: Krzysztof Marciniak föreslog att Arbetsmiljögruppen ska studera 
denna skrift.

d) Seminarium om 30 år av underfinansiering av högskolan: David Rule bjöd in till en 
föreläsning efter SULFs årsmöte den 16/1 kl. 13 i Schrödinger, Fysikhuset. Det är Jacob 
Adamowicz, SULF:s opinionsdrivande analytiker, som håller en föreläsning om SULF:s 
rapport ”30 år av underfinansiering”. Per-Olof Brehmer, LiU:s vicerektor för samverkan 
och campusutveckling, deltar i föreläsningen som gäst och ger LiU:s syn på rapporten. 
 

§15 Parkeringslista
Inga frågor parkerades. 
 
§16 Information till medlemmar 
Ej aktuellt.  
 
§17 Övriga frågor 

a) Problem i Primula: Åsa Rybo Landelius informerade om att det ej går att söka ledigt 
med lön för facklig utbildning i Primula efter uppdatering, nu endast utan lön. Åsa 
kontaktar HR om detta problem och återkommer. 

b) Krzysztof Marciniak informerade om att för att få ersättning för den del av kostnad för 
receptbelagda läkemedel som inte omfattas av högkostnadsskyddet behöver man 
lägga in varje läkemedel separat i Primula (i samma ärende) trots att man även bifogar 
utdrag för sina utlägg ur E-hälsomyndighetens register. Detta skapar onödigt 
administrativt arbete för medarbetarna. Han kommer att diskutera detta med Johan 
Nyhammar. 
 

§18 Mötet avslutas
Ordföranden tackade för dagens möte och avslutade detsamma. 
 
 
Vid protokollet:  Justeras:
 
 
Kjell Karlsson  Krzysztof Marciniak  David Rule 

Kjell Karlsson
Blyertspenna

Kjell Karlsson
Blyertspenna


